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Prezydent Krzysztof Jażdżyk pytany o projekt modernizacji (zazielenienia) rynku przyznał,
że prace opóźniają się w związku z uzgodnieniami konserwatorskimi. Termin wrześniowy
zmienił się na październik, listopadowy na grudzień.

Radny Artur Sułek dopytuje ratusz o realny termin rozpoczęcia prac związanych z rewaloryzacją
rynku. Przypomina o kolejnych deklaracjach ratusza.

Dariusz Boguszewski, naczelnik Biura Planowania Przestrzennego i Planowania Inwestycji Urzędu
Miasta Skierniewice poinformował (30.11), że prace związane z projektem zadania dobiegły końca.

– Trwa procedura związana z pozyskaniem pozwolenia od  konserwatora zabytków na
przeprowadzenie prac. Termin wyznaczony na pozyskanie tego dokumentu upływa 12 grudnia, jeżeli
to się uda, będziemy mogli uruchamiać dalsze procedury przetargowe. Te rozpoczniemy na początku
roku, bo okres świąteczny i noworoczny nie sprzyja ogłaszaniu przetargów i wyłanianiu wykonawców
zadań inwestycyjnych.
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